

## Referat af bestyrelsesmøde

**20. november 2024 kl. 19.00-21.00**

Deltagere: Vibeke, Robin, Søren, Thomas, Drew, Helle, Jens, Jette, Oliver, Rasmus, Mads, Carsten og Linette  
Afbud: Lars og Trine  
Referent: Linette



### Dagsorden

1. Velkommen
2. Nyt fra de unge  
Seniorhytten er næsten klar til julemarkedet.  
Klanen og gruppelederne har for nylig holdt møde.
3. Nyt fra gruppeledelsen  
Der afholdes gruppetur den 23.-25. maj 2025 på Gurreddam. Udgiften til denne tur skal prioriteres i budget 2025.  
  
Forventninger til spejderforældre blev drøftet endnu engang, da de er svære at engagere til eksempelvis arbejdsdage, oprydning efter lejrture eller vask af viskestykker.  
  
Det blev besluttet, at fra og med 1. januar 2025 skal alle indmeldinger ske personligt ved fysisk fremmøde hos gruppelederne om onsdagen. Formålet er, at forældre skal præsenteres for forventninger til deres engagement. Gruppelederne vil frem mod årsskiftet forberede sig på hvad forventningerne er.  
  
Der er pt. 163 medlemmer, og der er et stort optag fra familiespejder til juniorer. Færre er medlemmer af DDS, for på den måde sparer vi udgiften til korpset og divisionen. Eksempelvis er formand og kasserer ikke længere medlemmer af DDS.
4. Nyt fra formanden  
Linette havde ikke noget nyt ud over de punkter, der er sat på dagsordenen.
5. Udvikling af gruppen  
På bestyrelsesmødet i oktober aftalte vi, at næste fokusområde er "Bygninger".  
  
Status på ansøgningen ved kommunen om anlægsmidler til istandsættelse af Stuehusets 1. sal er, at kommunen har oplyst, at byggeafdelingen har kommenteret på vores ansøgning til Kultur- og Fritidsafdelingen. Kultur-, Fritids- og Erhvervsudvalget og i sidste ende Byrådet vil i løbet af december tage stilling til vores ansøgning.  
  
Ønsker til istandsættelse blev drøftet og følgende blev besluttet:
  - I forhold til ansøgningen om istandsættelse af Stuehusets 1. sal vurderede bestyrelsen, at det vil være en fordel at være på forkant med hvordan en

fremtidig 1. sal med patruljerum kan se ud. Gruppelederne tager derfor en indledende drøftelse med lederne på kommende ledermøde

- Nyt stort køkken i Laden bestående af nuværende køkken og kolonialrummet (rummet til højre for køkkenet). Jette og Jens sørger for at få lavet et tilbud/budget, som så kan danne udgangspunkt for ledernes drøftelse af ønsker og behov
- Mads lovede at etablere udendørsbrusebadet i løbet af foråret 2025

6. Orientering om udlån af Maglevad til foreningen Naturspilopperne  
Der er indgået en kontrakt med Naturspilopperne, som er en forening for børn, der hjemmepasses. Foreningen er på Maglevad mandage og tirsdage kl. 9.30-15 og indimellem om torsdagen i samme tidsrum. Aftalen løber i første omgang frem til sommer 2025. De er rigtig glade for at bruge faciliteterne, og vi er glade for at stedet bliver brugt i de timer, hvor vi sjældent er til stede.

Robin opretter en mailgruppe, så vi kan skrive til Naturspilopperne.  
Jette og Linette opfordrer kontaktpersonen om at komme forbi til julemarkedet.

7. Budgetopfølgning pr. 30.10.2024  
Vibeke gennemgik indtægter og forbruget pr. 31. oktober. Vi kommer ud af året med et større mindreforbrug. Arbejdet med opdatering af næste års budget er i gang.
8. Status på forberedelserne til julemarkedet, som afholdes den 30. november-1. december.  
Forberedelserne er i fuld gang, der er styr på det, og vi glæder os alle til de to dage.
9. Fastsættelse af dato for bestyrelsesmøde i januar samt grupperådsmøde i februar 2025.  
Næste bestyrelsesmøde afholdes 13. januar 2025.  
Grupperådsmøde afholdes den 24. februar 2025.
- 10.Evt.  
Rasmus sørger for at få registreret hjertestarteren i Hjertestarterregistret (og kan få hjælp af Søren)

Mads deltog i flere indlæg på korpssrådsmødet:

- om at engagere forældre (se punkt 3)
- hvad gør man som spejder, når man er for gammel til klanen (der er inspiration at hente ved gruppelederne)
- bæredygtig mad og hvordan kommer vi videre med det